
Samoupravna interesna skupnost
za družbeni standard

Dolgoročne rešitve
Program akcije za ustanovitev sklada za

gradnjo telesnokulturnih objektov v naši ob-
čini, ki ima politično podporo v vseh treh
zborih delegatske skupščine in družbenopoli-
tičnih organizacij, je dobil širše razsežnosti.
V naši občini naj bi že v letošnjem letu usta-
novili SIS za družbeni standard, podobno kot
v občini Bežigrad in Moste-Polje. Gre za dol-
goročno rešitev akutnega pomanjkanja ob-
jektov na področju telesne kulture, kulture,
otroškega varstva in rekreacije občanov in
delovnih Ijudi.

• Kaj hočemo doseči s SIS za družbeni
standard v Šiški? Bazično gradivo je bilo po-
trjeno že na osnovi javne razprave o aktualni
problematiki telesnokulturne skupnosti Ljub-
ljana-šiška. Na osnovi študije o telesnokul-
turnih objeJctih v naši občini, ki jo je izdelal
projektivni biro zavoda Tivoli v letu 1976, je
razvidno, da obstoječi objekti še zdaleč ne
zadoščajo ipotrebam iz dneva v dan narašča-
jočega števila prebivalcev občine. Srednjeroč-
nega normativa za slovenski prostor, 300 m2

odprtih in 0,25 m2 pokritih športnih objektov
na prebivalca, še zdaleč ne dosegamo, saj je
to razmerje v naši občini 1,32 m2 odprtih in
0,03 m2 pokritih športno-rekreacijskih površin
na iprebivalca. Vsi naši objekti so kvalitetno
izredno slabi, slabo vzdrževani, saj upravljav-
ci nimajo dovolj sredstev niti za osnovno
vzdrževanje. Ugotavljamo lahko le dejstvo,
da nam paleg izrednega pomanjkanja površin
za rekreacijo praktično pred očmi propadajo
objekti, ki so bili zgrajeni v težkih povojnih
letih.

• V programu investicij želimo dokončati
predvsem objekte, ki so v gradnji, zagotoviti
sredstva za normalno investicijsko vzdrževa-
nje obstoječih objektov in zgraditi mrežo no
vih objektov, ki bi zadovoljili potrebe obča-
nov.

• Koncentracija prebivalcev in že obsto-
ječa gravitacijska območja nam narekujejo
izgradnjo treh občinskih centrov (šiška, Šent-
vid in Medvode). Naslednja kategorija objek-
tov po dimenzijski in programski razsežnosti
so centri več KS (ZŠD Ljubljana, Uirija, Sta-

• nežiče-Medno, Tacen, Gameljne, Smlednik;
Vodice in Vižmarje-Brod). V vseh KS naj bi.
zgradili osnovne telesnokulturne površine,

f iredvsem asfaltne plo&kve, trim steze, otro-
ka igrišča, balinišča, ki bi bile tipizirane in

bi služile potrebam krajanov vseh starostnih
skupin. Tu so še objekti izven naše občine,
ki jih uporabljajo taborniki, planinci, Zveza
prijateljev mladine, TVD Partizan — v plani-
nah in na morju, ki pa niso v nič boljšem sta-
nju kot objekti v občini.

• S podpisom samouipravnega sporazuma
vseh delovnih organizacij v naši občini o usta-
novitvi SIS za družbeni standard, naj bi se
sredstva zbirala iz ostanka čistega dohodka,
namensko za realizacijo predlaganega pro-
grama. Politično-operativni štab, !ki ga je po-
trdil koordinacijski odbor za kadrovska vpra-
šanja pri OK ŠZDL Ljubljaiia-Šiška v letoš-
njem letu, bo do konca leta pripravil potreb-
no dokumentacijo, samoupravne akte skup-
nosti, gradivo za javno razpravo ter organizi-
ral vso propagandno in informativno aktiv-

' nost. Terminsko naj bi bila skupnost usta-

novljena ob koncu letošnjega leta, potem kq
bi v decembru OZD sprejele samoupravni
sporazum.

• Ce hočemo vse zadane nalage realizirati,
je potrebno organizirati široko družfoenopoli-
tično aktivnost prek zborov krajanov, v okvi-
•ru SIS in prek delegatov. Dejavnost v gospo-
darskih organizacijah, kot osnovnem izvoru
investicijskih sredstev, mora potekati prek
delegatov, tako pri informiranju kolektiva z
novimi pridobitvami Jcot z možnostmi, ki jih
celotna akcija nudi delavcem. Vzporedno s
tem je potrebno zagotoviti tudi gradbeno in
strokovno tehnično operativo, ki bo v sode-
lovanju s komisijo za objekte pri SITKS in
zavodom Tivoli prevzela celoten del opera-
tive.
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